
 

Referat Bestyrelsesmøde 

Dato: 23. juni 2023, kl. 16.00  

Sted:  Nørresundby Idrætscenter, Lerumbakken 11, 9400 Nørresundby 

Deltagere: Torben Fjordvang (TF), Marianne B. Ipsen (MI), Annelise Ipsen (AI), Susanne Lindharth (SL), 

Morten Christiansen (MC), Tim Danielsen (TD) og Marianne Pedersen (MP) 

Afbud:  

 

EMNE OG BAGGRUND FORM TID ANSVARLIG REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden 

og valg af referent 

D 2 min MP Dagsordenen er godkendt og MP tager 

referat. 

2. BanGolf Arena Online O 10 min TF Hele TU er sat ind i BanGolf Arena Online 

og der er fundet ud af, hvordan der skal 

gives adgang til lokalunioner. TU afventer 

en afklaring på, hvordan de skal informere 

klubber og lokalunioner om oprettelser af 

medlemmer og turneringer. 

3. Bestyrelsens 

beslutningsproces 

Evaluering af 

beslutningsprocessen i 

forbindelse med DTUs 

henvendelse 

D 5 min TF Processen omkring beslutningen ved at 

sanktionere OMC for ”ikke klargjorte 

baner” evalueres. Det konkluderes, at 

sanktionerne fremadrettet skal fremgå 

tydeligt af kontrakterne, så det ikke kun 

fremgår af love- og regler. 

 

Alle i bestyrelsen føler sig hørt, selvom 

beslutningen foregik online. 

4 Filtbaner OMC B 10 min TF MC har været i dialog med firmaer ift. 

opbevaring af filtbaner og forsøgt at få fat 

på Odense Kommune uden held. 

Bestyrelsen vælger at godkende et af 

tilbuddene, så banerne kan flyttes snarest 

muligt fra OMCs område. MC er tovholder 

herpå. 

Tilføjelse: TF har været i dialog med 

Christina, som ikke kan etablere foreløbigt, 



 

hvorfor en midlertidig opbevaring af 

banerne vurderes som eneste mulighed. 

5. Landstrænerrollen 

Vi ønsker at styrke det 

sportslige set-up. 

D 15 min TF Der er et ønske om at styrke det sportslige 

set-up omkring landshold, hvorfor 

bestyrelsen debatterer mulighederne 

herfor. Bestyrelsen går i dialog med den 

nuværende landstræner med henblik 

herpå. 

6. Kommunikation 

Jeanet er landet godt hos os 

og har en række spørgsmål til 

bestyrelsen, som MP 

gennemgår på mødet.   

 

D 30 min MP Jeanet er kommet godt i gang hos os, og 

har så småt fået sig et indblik i vores 

organisation. Hun har derfor udarbejdet en 

række spørgsmål til bestyrelsen 

vedrørende deres syn på den nuværende 

kommunikation, ønsker til 

kommunikationsprofil m.m., og dette er 

drøftet på mødet. 

TF præsenterer hende på 

facebookgruppen, og inden længe vil hun 

begynde at kontakte medlemmer, for at få 

et indblik i deres syn på den nuværende 

kommunikation og ønsker hertil 

fremadrettet. 

7. DM UGEN  

Herunder både den 

forestående i Aalborg 2023 og 

den kommende i Herning 

2024. 

D 15 min TD/TF DM-ugen 2023 

Der har været et rigtig fint 

informationsflow fra DIF og særligt Louise 

Mbae har været en kæmpe hjælp og guide 

for MP i processen. Eneste udfordring har 

været levering af venue dressing, som alt 

sammen var havnet ved svømmerne. Det 

lykkedes dog til sidst, at få lidt op til 

banerne, således det var klar til, at DR 

Vejret kiggede forbi i går. I den forbindelse 

skal lyde et stort tak til Ejgil og de øvrige 

frivillige i Aalborg Minigolf Klub, som var 

opmærksomme og handlede på det 

manglende venue dressing. 

I forhold til presse har der været en 

fornuftig respons på vores henvendelser, 

hvor vi bl.a. har fået en af max to indslag 



 

med DR Vejret. Vi glæder os til at se, om 

flere medier får tid og lyst til at kigge forbi. 

 

DM-ugen 2024 

MP kontakter DIF ift. venues i Herning og 

herunder en evt. mulighed for at sætte 

baner op to uger før event. I den 

forbindelse vurderes det, at vi skal bruge 

1000 kvm., mulighed for et line-up og 

sikring af banerne. 

8. Orientering fra kassereren 

MI giver en status på økonomi 

O 5 min MI MI giver en status på økonomien. Det ser 

fortsat fornuftigt ud. 

9. Nyt fra konsulenten 

Konsulenten giver en status 

siden sidst set fra 

konsulentens stol 

O 5 min MP MP har den seneste måned ca. brugt en 

dag om ugen sammen med vores nye 

kommunikationskonsulent, hvilket har 

været lærerigt og indsigtsrigt for begge 

parter.  

Derudover har MP været på besøg i en 

potentiel kommende klub i det sydjyske.  

Der har været afholdt møde med 

projektdeltagerne i ”Ungdomssamarbejdet 

Vest”, hvor der er lagt en plan for det 

kommende halve år  

Konsulenterne, der er involveret i ”det 

fælles seniorprojekt” har udarbejdet en 

projektplan til alle formændene, som de 

skal drøfte på et møde under DM Ugen. 

MP skal i nærmeste fremtid til Aalborg og 

snakke klubudvikling med den nye 

bestyrelse. 

10. Ansøgning 

Der er kommet en ansøgning 

til DMgUs bestyrelsen fra TIK 

Minigolf om støtte til indkøb 

af mobile indendørs baner til 

klubben 

D+B 10 min TF MI og AI træder uden for døren, da de, 

som henholdsvis formand og medlem i TIK, 

er inhabile i vurderingen af ansøgningen. 

Bestyrelsen vender ansøgningen på 10.000 

kr. til indkøb af mobile indendørsbaner til 

TIK. Det besluttes at imødekomme 

ansøgningen, forudsat at klubben lykkes 



 

med at rejse den resterende økonomi til 

indkøb af banerne. 

11. Siden sidst: 

 

a. World Minigolf Federation 

(WMF) 

 

b. European Minigolf 

Federation (EMF) 

 

c. Danmarks Idrætsforbund 

(DIF) 

 

d. Idrættens Kompetence 

Center (IKC) 

 

e. Lokalunionerne 

 

 

f. Klubber 

 

 

 

 

 

 

 

g. Dommer- og Teknisk 

Udvalg (DTU) 

 

  

 

O  ALLE  

 

Ingen bemærkninger 

 

 

Ingen bemærkninger 

 

 

DM-ugen skal afholdes i Aalborg 2025 

 

 

Ingen bemærkninger 

 

 

Ingen bemærkninger 

 

 

Der er potentielt ny klub på vej i 

Karrebæksminde – MC har været i dialog 

og inddrager MP, når der skal etableres 

klub. 

Brøndby Strand holder ny 

generalforsamling lørdag den 24/6, hvor 

der skal vælges en formand og en 

bestyrelsesmedlemmer 

 

 

TD har snakket med Lasse fra Dommer og 

Teknisk Udvalg ift. retningslinjerne vedr. 

spilleklare baner. Lasse foreslår at man 

laver en protokol til banegodkendelse, som 

klubberne kan få som vejledning og som 

DTU kan bruge og gennemgå med 

klubberne ved banegodkendelse, for at 



 

 

 

 

 

 

h. Turneringsudvalg (TU) 

 

 

i. Eliteudvalg (EU) 

 

 

j. Anti Doping udvalg  

 

k. Uddannelse 

 

 

 

 

 

 

l. Udvikling og bredde 

 

 

m. Eventuelt 

  

sikre en ensretning på 

banegodkendelserne. TD beder DTU 

komme med et oplæg til denne 

opgaveløsning, samt økonomi heri. 

 

 

Der har været afholdt et godt møde den 3. 

juni. 

 

Der bliver udtaget landshold til VM efter 

DM Eternit. 

 

Ingen bemærkninger 

 

Muligheden for at nedsætte et 

kursus/trænerudvalg, som består af 

udpegede personer, som vil hjælpe med 

træningsguide og som kan varetage 

undervisning på vores trænerkursus 

udskydes til diskussion på næste møde. 

MI bestyrelsesuddannelse ved DIF 

 

MP undersøger mulighed for en 

sportstøjsaftale til DMgUs medlemmer. 

 

Ingen bemærkninger 

Næste møde O 2 min MP 7. september i Odense 

 

Forkortelser: O = Orientering     D = Debat     B = Beslutning 

 


